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P R O T O K Ó Ł  NR LIII/13 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 27 listopada 2013 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jana Medyńskiego 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Ogrodnik Andrzej  - Burmistrz Kożuchowa 

2. Żyrolis Adam   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta  - Skarbnik Gminy 

4. Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny UM 

5. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  

Włodarczak Mariola – Przedstawiciel Fundacji „Porozumienie Wzgórz Dalkowskich” 

przedstawiła informację nt. projektu realizowanego z Narodowym Bankiem Polskim dot. 

przedsiębiorczości na terenach wiejskich. /Informacja w załączeniu./  
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Informacja o stanie rolnictwa w Gminie Kożuchów. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków./numer druku LIII/8/13/ 

b/ obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatki rolnego na terenie 

Gminy Kożuchów na rok 2014 /numer druku LIII/1/13/ 
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c/ zamiany nieruchomości; /numer druku LIII/2/13/ 

d/ aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Kożuchów oraz planów miejscowych; /numer druku LIII/5/13/ 

e/ Programu współpracy w 2014 roku Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami; /numer druku LIII/6/13/ 

f/ zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Kożuchowskiego Ośrodka 

Kultury i Sportu – Zamek z siedzibą w Kożuchowie i Biblioteki Publicznej Miasta  

i Gminy z siedzibą w Kożuchowie; /numer druku LIII/7/13/ 

g/ określenia wzorów formularzy: informacji o nieruchomościach i obiektach 

budowlanych oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, informacji o gruntach 

i deklaracji na podatek rolny, informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny; /numer 

druku LIII/3/13/ 

h/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok; /numer druku LIII/9/13/ 

i/ zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki i Budżetu; /numer druku 

LIII/4/13/ 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LII. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wycofanie  

z porządku obrad punktu 5 lit.i. - projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Gospodarki i Budżetu; /numer druku LIII/4/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

9 lit.i. porządku obrad projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz 

Gminy Kożuchów nieruchomości; /numer druku LIII/10/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych. 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Informacja o stanie rolnictwa w Gminie Kożuchów. 
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4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków./numer druku LIII/8/13/ 

b/ obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na terenie 

Gminy Kożuchów na rok 2014 /numer druku LIII/1/13/ 

c/ zamiany nieruchomości; /numer druku LIII/2/13/ 

d/ aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Kożuchów oraz planów miejscowych; /numer druku LIII/5/13/ 

e/ Programu współpracy w 2014 roku Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami; /numer druku LIII/6/13/ 

f/ zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Kożuchowskiego Ośrodka 

Kultury i Sportu – Zamek z siedzibą w Kożuchowie i Biblioteki Publicznej Miasta  

i Gminy z siedzibą w Kożuchowie; /numer druku LIII/7/13/ 

g/ określenia wzorów formularzy: informacji o nieruchomościach i obiektach 

budowlanych oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, informacji o gruntach 

i deklaracji na podatek rolny, informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny; /numer 

druku LIII/3/13/ 

h/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok; /numer druku LIII/9/13/ 

i/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kożuchów nieruchomości; /numer druku 

LIII/10/13/ 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych. 
 

Do pkt.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac 

Burmistrza między sesjami./Sprawozdanie w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy będzie wykonywana brama i murek oporowy przy 

remizie OSP w Mirocinie Górnym. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że nie ma problemów przy 

realizacji zadania. Dodał, że w chwili obecnej oczekują na projekt budowlany. 

Konieczność wykonania projektu wynika z zaleceń Starostwa Powiatowego. Nadmienił, 

iż planowano wykonać prace na podstawie zgłoszenia na budowę. Po uzyskaniu 
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pozwolenia na budowę prace zostaną wykonane. Zapewnił, że wykonawca poprawił 

bramę. Dodał, że inspektor nadzoru bardzo restrykcyjnie prowadzi rozmowy  

z wykonawcą.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że brama została postawiona poniżej gruntu, co może skutkować dostawaniem 

się wód gruntowych do remizy. W przypadku obniżenia terenu uszkodzeniu może ulec 

budynek znajdujący się obok. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że został wykonany projekt 

zagospodarowania całego terenu wraz z odprowadzeniem wód deszczowych.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zaproponował 

powiększenie zasięgu bezpłatnego Internetu. Zapytał, jaki udział będzie miała Gmina we 

współpracy z Muzeum w Głogowie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że jeden z koncertów odbędzie 

się w Kożuchowie. Gmina poniesie część kosztów występów artystów. Szczegóły będą 

dopracowywane. Zapewnił, że radni na bieżąco będą informowani o szczegółowym 

zakresie działań. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poinformował, 

że prezydenci Zielonej Góry, Gorzowa Wlkp., Nowej Soli i burmistrz Gubina podpisali 

rodzaj porozumienia, które powołuje Stowarzyszenie, którego celem jest wystawienie  

w wyborach samorządowych kandydata do Sejmiku Województwa. Zapytał, czy 

Burmistrz jest gotów przystąpić do tego porozumienia.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że jest jeszcze za wcześnie. 

Wyjaśnił, że nie jest to stowarzyszenie a nieformalna grupa lubuskich samorządowców, 

którzy chcą mieć udział w zarządzaniu głównie środkami unijnymi realizowanymi  

w latach 2014 – 2020. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

przypomniał, że w zlikwidowanej szkole podstawowej w Broniszowie jest bardzo dobrze 

wyposażona sala komputerowa z której nikt nie korzysta. Stwierdził, że wielokrotnie 

rozmawiał na ten temat. Z sali mieli korzystać mieszkańcy. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że na spotkaniu z Radą Sołecką 

przedstawiał propozycję przeniesienia biblioteki, wraz z salą komputerową, w inne 

miejsce, bliżej centrum wsi. Propozycja ta nie została przyjęta przez mieszkańców. Były 
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poszukiwane inne rozwiązania. W chwili obecnej takie rozwiązanie już jest i będzie 

realizowane. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, iż nie zgadza się ponieważ mieszkańcy nie mówili, że jeżeli sala zostanie 

przeniesiona 200 m dalej, to nie będą z niej korzystali. Zapewnił, że mieszkańcy będą 

korzystali z sali. Powiedział, że budynek szkoły jest ogrzewany, zapytał co stoi na 

przeszkodzie, aby otworzyć salę komputerową. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że nie chce na ten temat 

polemizować w tej chwili. Budynek szkoły ogrzewany jest w minimalnym stopniu. /ok. 

8
o
C/.   

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zaproponował, aby radny  

J. Niezgodzki wniósł uwagi na piśmie. 
 

Do pkt.3. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił informację o stanie 

rolnictwa w Gminie Kożuchów. /Informacja w załączeniu./ 
 

Do pkt.4. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Jelinek Marcin – radny, powiedział, że z informacji podanych przez Wojewodę 

Lubuskiego wynika, że w dniach 14-20 września odbyło się kilkadziesiąt kontroli sieci 

wodociągowych na terenie Województwa Lubuskiego. Jedną z kontrolowanych gmin  

w tym zakresie była Gmina Kożuchów. Zapytał, czy radni mogą zapoznać się pełnym  

protokołem z w/w kontroli, wraz z wystąpieniem pokontrolnym i zaleceniami w tym 

zakresie.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, twierdząco odpowiedział na zadane 

pytania. 

Jelinek Marcin – radny, poprosił o opublikowanie protokołu w BIP. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że w BIP Gminy można 

zamieszczać protokoły z kontroli przeprowadzanej w Gminie a nie w P.U.K. „Uskom”. 

Zapewnił, że protokół zostanie zamieszczony na stronie P.U.K. „Uskom”.. Przypomniał, 

że Sanepid w Nowej Soli raz w miesiącu bada wodę.  Spółka, aby mieć lepszą kontrolę 

nad jakością wody, zleciła firmie zewnętrznej badania wykonywane pomiędzy badaniami 
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Sanepidu. Większość niewłaściwych wyników wychodziło z badań wykonywanych przez 

firmę zewnętrzną. Badania Sanepidu w większości przypadków negowały poprzednie 

wyniki. 

Jelinek Marcin – radny, doprecyzował, że w zapytaniu chodzi o badania 

przeprowadzane na zlecenie Wojewody w dniach 14 – 16 września. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, wyjaśnił, że spółka podlega przepisom 

prawa handlowego. W związku z tym nie ma obowiązku posiadania BIP. Kontrola 

Wojewody odbywa się poprzez służby Wojewody, zespolone bądź niezespolone. Dlatego 

P.U.K. „Uskom”. kontrolowane było przez Sanepid, a nie Urząd Wojewódzki. Protokół 

kontroli jest w Sanepidzie. Zapewnił, że jeżeli kopia protokołu znajduje się w Spółce, to 

zostanie ona przekazana do biura Rady Miejskiej. Dodał, że aby dementować 

nieprawdziwe pogłoski dotyczące jakości wody podjął decyzję o zamieszczaniu skanów 

aktualnych wyników wody na stronie internetowej Spółki. Poinformował, że proces 

uzdatniania wody na terenie Gminy Kożuchów polega na napowietrzaniu wody, która 

następnie przechodzi przez złoża filtracyjne /m.in. żwir/. Jakość wody w Kożuchowie 

jest taka, że na ujęciu wody studni którą posiadamy, jeżeli byśmy chcieli, to możemy 

zamontować sprzęt i wodę butelkować. Zapewnił, że jakość wody jest naprawdę dobra. 

Przypomniał, że jest to woda ze studni głębinowych. Ujęcie na ulicy Elektrycznej ma 

głębokość 110 m. Z ujęcia w Słocinie wodę pobiera Nowa Sól. Poinformował, że  

z analizy wyników surowej wody, na przełomie kilkudziesięciu lat, na ujęciu  

w Stypułowie wynika, że wzrasta ilość żelaza i manganu. Zapewnił, że parametry wody 

są zgodne z Rozporządzeniem. 

Jelinek Marcin – radny, w związku z opublikowaniem do konsultacji „Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Kożuchów na lata 2013-2015” poprosił o pełne 

sprawozdanie z realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Kożuchów 

na lata 2009-2013.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że sprawozdanie zostanie 

złożone po zakończeniu Programu. Konsultacje są przygotowane pod złożony wniosek  

o dotację na zamek. Uzupełnił, że wszelkie informacje zawarte są w wytycznych. 

Jelinek Marcin – radny, poinformował, że na ręce Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej złożył pismo o powołanie Komisji doraźnej ds. wody. Poprosił radnych  

o zastanowienie się, czy chcieliby pracować w takiej Komisji. 



7 

 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

stwierdził, że od trzech lat kieruje do Prezesa P.U.K. „Uskom” wnioski o wymianę rur 

azbestowych w miejscowości Stypułów. Poprosił o ujęcie zadania w 2014 r. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przypomniał, iż składał wniosek  

o przycięcie drzewa rosnącego przy ulicy Żeromskiego. Do chwili obecnej prace nie 

zostały wykonane. Dodał, że stan drzewa zagraża bezpieczeństwu. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że prace pielęgnacyjne są  

w trakcie realizacji. Zadanie zostanie wykonane w ciągu najbliższych kilku dni. 
 

Do pkt.5 lit a. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków; /numer druku LIII/8/13/ wraz z wnioskiem taryfowym oraz sprawozdaniem  

z wykonania w roku 2013 wieloletniego planu inwestycyjnego. /Dokumenty  

w załączeniu./  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, zwrócił 

uwagę, że w załączniku do projektu uchwały, w tabeli nr 2. Ścieki, wpisana jest kwota 

6,14 zł natomiast Prezes przedstawiając projekt uchwały mówił o kwocie 6,38 zł. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, wyjaśnił, że kwoty odczytał z wniosku 

taryfowego. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poprosił o 5 minut przerwy. 
 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. /Autopoprawka w załączeniu./ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

czy pozyskane zostały środki na remont wieży ciśnień. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”,  wyjaśnił, że złożony został drugi wniosek 

do Ministra Kultury, złożony został również wniosek w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko. Kwota 1 300 000 zł. wynika z kosztorysu inwestorskiego. 

Poinformował, że ogłoszony został przetarg na realizację inwestycji na ulicy Moniuszki 

na kwotę    1 300 000 zł.  po przetargu zadanie realizowane jest za kwotę ok. 500 000 zł 

w związku z tym Spółka ma zabezpieczone na lokatach środki na restauracje wieży 

ciśnień. Nie jest to kwota 1 300 000, ale kwota która pozwala ogłosić przetarg i mieć 
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nadzieję, że wykonawca się znajdzie. Jeżeli Spółka pozyska środki, to i tak będzie to 

refundacja, w związku z tym Spółka będzie musiała wcześniej zapłacić wykonawcy.  

W chwili obecnej plan jest taki, aby remontować wieżę ze środków własnych, natomiast 

jeżeli Spółka otrzyma refundację, to zostanie ona przeznaczona na kolejne inwestycje. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że podwyżka wody nie jest pierwszą podwyżką jaką 

Gmina ogłasza w bieżącym roku. Zapytał, kto w roku bieżącym otrzymał 10% wzrost 

wynagrodzenia. Stwierdził, że taryfy są zbyt wysokie. Zwrócił się do Prezesa o obniżenie 

stawek taryf. Zauważył, że w ciągu dwóch lat wzrost taryf za wodę wyniósł ponad 35%. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, stwierdził, że dziwi się, iż radny M. Jelinek 

jest przeciwko Gminie Kożuchów i chce ją doprowadzić do bankructwa. Przy obliczaniu 

taryfy nie ma „widzi mi się” Prezesa, tu obowiązuje zasada „zanieczyszczający płaci”. 

Koszty generowane przez Spółkę na działalność wodociągową i kanalizacyjną zgodnie  

z tym ,że korzystamy z dotacji unijnych na budowę i modernizację sieci wodociągowej, 

muszą być pokrywane z przychodów. Wniosek taryfowy, to wyliczenia matematyczne na 

podstawie danych księgowych i na podstawie ustawy o rachunkowości. Wniosek 

taryfowy niezgodny z przepisami prawa skazuje na zwrot wielomilionowej dotacji. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że biorąc udział w wyborach zobowiązał się do 

obrony interesów mieszkańców. Interesem mieszkańców jest, aby Gmina się rozwijała  

i żeby stać ich było na płacenie podatków i opłat bez ograniczania wydatków na 

podstawowe potrzeby. Zapewnił, że nie kwestionuje sposobu przygotowania wniosku 

taryfowego. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”,, powtórzył, że nie może postępować 

niezgodnie z prawem. Zapewnił, że wniosek oparty jest wyłącznie na niezbędnych 

kosztach. Marża zysku została wyliczona na poziomie 0%. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że jeżeli zrobiono 

wszystko, aby ograniczyć koszty dodatkowe w zakresie gospodarki wodno – ściekowej, 

to trudno znaleźć argumenty, które zmuszą Prezesa do obniżenia stawki. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, iż nie zgadza się z wypowiedzią 

Przewodniczącego, ponieważ Spółka jest 100% własnością Gminy. Dlatego Rada 

powinna mieć wpływ na wypracowanie kompromisu w zakresie ustalania stawek.  

W chwili obecnej stawki są przedstawiane a radni mają te stawki podjąć. Dodatkowo 

zarzuca się, że radni działają na niekorzyść Gminy i mieszkańców Kożuchowa. 
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Stwierdził, że jeżeli nie ma woli do porozumienia, to interes firmy będzie interesem 

nadrzędnym nad interesem mieszkańców. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał przypadek, kiedy wniosek 

taryfowy został wykonany niezgodnie z obowiązującymi przepisami. Wówczas sam 

wystąpił o odrzucenie taryfy. Zapewnił, że obecny wniosek został wykonany 

prawidłowo. Wniosek zawiera najdalej idące oszczędności. Zwrócił uwagę, że zużycie 

wody od kilku lat spada co również ma związek na wzrost jej ceny. Stwierdził, że im 

więcej wody wyprodukujemy tym ona jest tańsza. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytała ile procent mieszkańców nie płaci za wodę. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, powiedział, że jest to ok. 25%. Podkreślił, 

że przy wyliczaniu kosztów i przychodów nie był brany pod uwagę fakt, że osoby 

płacące pokrywają zaległości osób nie płacących. Ściągalność zaległości leży po stronie 

Spółki.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdziła, że po podniesieniu ceny jeszcze większa ilość mieszkańców nie będzie płacić 

za wodę. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, wyjaśnił, że procedura odcinania wody 

skutkuje wpłatą zaległości przez mieszkańców. Stwierdził, że z analizy wynika, że osoby, 

które nie płacą za wodę nie są osobami nie mającymi środków finansowych. Zapewnił, 

że z osobami niemającymi środków Spółka zawiera ugody np. na odpracowanie 

zaległości.  

Malczyk Piotr – radny, stwierdził, że żadna podwyżka nie jest dobra dla mieszkańców, 

ale cieszy się, że w końcu mieszkaniec traktowany jest jako partner. Powiedział, że kilka 

lat temu radni zarzucali, że nic się nie dzieje z wieżą ciśnień, oczyszczalnią itd. W chwili 

obecnej już nie można tak powiedzieć. Stwierdził, że taryfa jest proinwestycyjna i dąży 

do tego, aby wyprostować lata zaniedbań.  

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o zakończenie 

dyskusji. Stwierdził, że bez względu czy Rada podejmie uchwałę czy też nie 

zaproponowane stawki wejdą w życie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. / za – 13/ 
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za – 7 , przeciw – 4, wstrzymało 

się od głosu – 2, nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.5 lit b. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatki rolnego na terenie Gminy 

Kożuchów na rok 2014. /numer druku LIII/1a/13/ wraz z autopoprawką. /Autopoprawka 

w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatki rolnego na 

terenie Gminy Kożuchów na rok 2014. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. / za – 13/ 
 

Do pkt.5 lit c. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zamiany nieruchomości. /numer druku LIII/2/13/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, zgodził, się, że zamiana 

jest bardzo potrzebna. Poprosił o przedstawienie Radzie Miejskiej wyceny rzeczoznawcy 

w chwili, kiedy będzie gotowa. 

Pikulski Adrian – Sołtys Sołectwa Mirocin Średni, zapewnił, że działka będzie 

przydatna dla całego kompleksu. Na przyległym terenie powstało boisko „Lubusik”, jest 

boisko do piłki nożnej, planowane jest wykonanie trawiastego kortu tenisowego. 

Budynek sklepu jest zbędny, dodał, że jest to budynek w bardzo złym stanie 

technicznym.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 
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Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zamiany nieruchomości. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów / za – 12, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1, nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.5 lit d. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kożuchów oraz planów miejscowych. /numer druku LIII/5/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kożuchów oraz planów miejscowych. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. / za – 13/ 
 

Do pkt.5 lit e. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

Programu współpracy w 2014 roku Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami. /numer druku LIII/6/13/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że z uwagi na wieloletnie plany działań poszczególnych organizacji nie 

powinno być zbyt dużych różnic pomiędzy kwotami przyznawanymi w poszczególnych 

latach. Zauważył, że na terenach wiejskich nie ma Stowarzyszeń, które zajmowałyby się 

sportem. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że działalność sportowa nie 

zawsze uzależniona jest od środków finansowych. W chwili obecnej młodzież nie chce 

uprawiać sportu.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, że w dalszym ciągu zapominamy o kulturze. 

Zapotrzebowanie na środki finansowe jest dużo większe. Organizacje liczą, że  

w budżecie Gminy zostaną zaplanowane wystarczające środki na ich działalność . 

Jelinek Marcin – radny, przychylił się do wypowiedzi radnego J. Niezgodzkiego. 

Podziękował Burmistrzowi za środki finansowe, które zostały zaplanowane na 
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działalność organizacji w roku 2014. Obawia się czy w latach następnych środki zostaną 

utrzymane na tym samym poziomie. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie Programu współpracy w 2014 roku Gminy Kożuchów z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. / za – 13/ 
 

Do pkt.5 lit f. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Kożuchowskiego Ośrodka 

Kultury i Sportu – Zamek z siedzibą w Kożuchowie i Biblioteki Publicznej Miasta  

i Gminy z siedzibą w Kożuchowie. /numer druku LIII/7/13/ wraz z autopoprawką. 

/Autopoprawka w załączeniu./ Stwierdził, że połączenie instytucji poprawi organizację 

pracy jednostek, szczególnie na terenach wiejskich. Połączenie instytucji umożliwiłoby 

wynagradzanie pracowników punktów bibliotecznych stosownie do wykonywanych 

zadań. Zapewnił, że działalność kulturalna jednostek winna jest prowadzenia i na tej 

działalności nie są planowane oszczędności. Stwierdził, że przesunięcie terminu 

połączenia instytucji na 1 stycznia 2015 r. da czas na przeprowadzenie spotkań  

i konsultacji. Planowane jest odwiedzenie wszystkich punktów filialnych  

i przeprowadzenie głębokiej analizy. Może okazać się, że istnieje potrzeba otwarcia 

nowych punktów. Zapytał dlaczego punkt biblioteczny jest w Mirocinie Średnim a nie 

ma w Mirocinie Górnym, który jest dwa razy większy. Jest jeszcze kilka miejscowości  

w których mogłyby powstać punkty biblioteczne. Ewentualne połączenie instytucji 

kultury mogłoby być możliwe po spełnieniu warunków zawartych w § 2 projektu 

uchwały. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, powiedział, że uchwała budzi wiele 

emocji. Termin zawarty w projekcie jest terminem teoretycznego połączenia instytucji, 

ponieważ Rada Miejska, jeżeli dojdzie do takiego konsensusu, będzie musiała podjąć 

kolejną uchwałę która połączy instytucje.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, potwierdził wypowiedź Przewodniczącego 

Rady Miejskiej. Zapewnił, że jeżeli nie dojdzie do konsensusu, to uchwała nie będzie 
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podejmowana a temat zostanie odłożony na 5 – 10 lat. Zapewnił, że sam do tematu już 

nie powróci i na temat połączenia nie będzie już dyskutował. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, że uchwała była omawiana bardzo 

szczegółowo. Uważa, że nie ma podstaw ekonomicznych ani merytorycznych do 

połączenia instytucji. Dodał, iż skutki takiego połączenia mogą być negatywne. Ucierpieć 

mogą mieszkańcy z terenów wiejskich. Zauważył, iż Dyrektorzy placówek również są 

przeciwni takiemu połączeniu. Nadmienił, że instytucje otrzymują zbyt mało środków 

finansowych i dopóki to się nie zmieni, to nie można liczyć na poprawę. Poprosił 

radnych o rozsądek. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zauważył, że proponowaną uchwałą  

nie łączymy instytucji. Nie wiemy co będzie za rok. Nie wiemy czy próbujemy iść  

w dobrą stronę, ale należy zapoznać się z tematem, zobaczyć jakie teoretyczne efekty to 

przyniesie. Wówczas podejmiemy ostateczną decyzję. 

Pikulski Adrian – Sołtys Sołectwa Mirocin Średni, zapytał, czy na połączeniu instytucji 

kultury ucierpią Filie Biblioteki na terenach wiejskich. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że na podstawie wcześniejszych 

wypowiedzi ani Sołtys ani Radny nie powinien mieć wątpliwości. Dodał, że myśli  

o rozszerzeniu działalności na terenach wiejskich. Osoba pracująca na terenach wiejskich 

będzie miała większą ilość godzin oraz wyższe wynagrodzenie. Stwierdził, że nie można 

bać się odpowiedzialnych decyzji. Jest to jeden z elementów rozwoju Gminy. Stwierdził, 

że wszyscy oczekują, aby na terenach wiejskich również była kultura. Zauważył, że 

KOKiS prowadzi zajęcia wyłącznie w okresie letnim.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, nie zgodził się z wypowiedzią Burmistrza. Przypomniał, 

ze kilka lat temu, w roku w którym dyrektorem został Pan B. Flis, budżet KOKiS 

„Zamek” był bardzo wysoki, natomiast w kolejnych latach było coraz gorzej, 

wprowadzano oszczędności. Stwierdził, iż kredyt, który planowany jest do zaciągnięcia, 

trzeba będzie spłacać, ucierpią na tym instytucje podległe. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że sprawy finansowe nie 

mają związku z przedstawionym projektem uchwały.  

Jelinek Marcin – radny, nie zgodził się z wypowiedzią Przewodniczącego Rady. 

Stwierdził, że boi się powołać „nie wiadomo co”. Na chwilę obecną nie ma statutu  

i struktury organizacyjnej. Dodał, że na otwarcie filii biblioteki w każdej miejscowości 
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nie będzie środków, dlatego może okazać się, że filia z jednej miejscowości zostanie 

przeniesiona do drugiej. Burmistrz porównał dwie miejscowości pod względem 

wielkości może to budzić już pewne obawy co do istnienia filii w Mirocinie Średnim. 

Stwierdził, że można zauważyć konflikt pomiędzy Burmistrzem a Dyrektorem KOKiS 

„Zamek”. Dodał, że rękami Radnych, kosztem biblioteki, Dyrektor KOKiS „Zamek” 

straci pracę. Nadmienił, że takie działania nie powinny mieć miejsca. Zgodził, się  

z wypowiedzią radnego Z. Szukiełowicza, iż kultura w Gminie będzie rozwijana na 

kredyt, zapytał co będzie jak kredytu zabraknie, czy zlikwidowane zostaną filie. 

Zaapelował o wycofanie projektu i wprowadzenie go w lipcu, a czas wykorzystać na 

przedstawienie propozycji zmian. Następnie Burmistrz wprowadzi uchwałę intencyjną  

a od 1 stycznia, jeżeli wygra wybory, będzie wprowadzał zmiany. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że Panowie radni będą 

torpedować każde działanie organu wykonawczego. Przyszedł ten czas, że im gorzej 

będzie się działo w Gminie, tym lepiej dla radnych którzy krytykują działania 

Burmistrza. Stwierdził, iż nie wie o jakim konflikcie mówi radny M. Jelinek. To, że  

w pewnych kwestiach Burmistrz z Dyrektorem się różnią nie oznacza, że jest miedzy 

nimi konflikt. Zapewnił, że niczego nie chce załatwić rękami radnych. Procedura jest 

taka, że to organ stanowiący musi podjąć taką uchwałę. Informował o wizji docelowej 

funkcjonowania kultury i sportu w Gminie. Nadmienił, że równolegle prowadzona jest 

procedura utworzenia Muzeum Ziemi Kożuchowskiej. Jeżeli uzyskane zostaną wszelkie 

niezbędne opinie wystąpi do Rady o uchwalenie statutu Muzeum. W ramach Miejskiego 

Ośrodka Kultury funkcjonowałyby: Muzeum Ziemi Kożuchowskiej, Biblioteka oraz 

Ośrodek Kultury. Docelowo z dniem 1 stycznia 2015 r. wyodrębniony zostałby Miejski 

Ośrodek Sportu i Rekreacji.  

Jelinek Marcin – radny, zauważył, że to za kadencji Burmistrza A. Ogrodnika upadły 

dwa Kluby Sportowe na terenach wiejskich – „IRMA” Studzieniec i „ZAWISZA” 

Radwanów. Zapytał, co stoi na przeszkodzie do wycofania projektu uchwały z porządku 

obrad. Projekt ten nie ma żadnego wpływu na wydzielenie sportu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapytał co stoi na przeszkodzie, aby projekt 

był przedmiotem głosowania Rady. Uzasadnił, że podjęcie uchwały da nam więcej czasu 

na rozplanowanie pewnych działań. Przypomniał, że podjęcie uchwały umożliwia 

rozpoczęcia działań. 
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, wyraził 

stanowisko, iż ze względów finansowych nie należy łączyć tych dwóch instytucji. 

Środki, które przeznaczone byłyby na Bibliotekę mogą być, decyzją Dyrektora, 

przekazywane na pokrycie działań KOKiS „Zamek”.   

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Kożuchowskiego 

Ośrodka Kultury i Sportu – Zamek z siedzibą w Kożuchowie i Biblioteki Publicznej 

Miasta i Gminy z siedzibą w Kożuchowie. 

Projekt uchwały został odrzucony większością głosów / za – 5, przeciw – 7, wstrzymało 

się od głosu – 1, nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.5 lit g. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określenia wzorów formularzy: informacji o nieruchomościach i obiektach budowlanych 

oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, informacji o gruntach i deklaracji na 

podatek rolny, informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny. /numer druku LIII/3/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie określenia wzorów formularzy: informacji o nieruchomościach i obiektach 

budowlanych oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, informacji o gruntach 

i deklaracji na podatek rolny, informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.5 lit h. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok.  /numer druku LIII/9/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. 
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Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 12 , przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1, nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.5 lit i. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kożuchów nieruchomości. /numer druku 

LIII/10/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kożuchów nieruchomości.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.6. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr LII został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych. 
 

Do pkt.7. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo Starostwa 

Powiatowego w Nowej Soli w sprawie zgłoszonych wniosków do budżetu Powiatu. 

/Pismo w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pisma Piotra Mrowiec wraz 

 z odpowiedzią. /Pisma w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo RIO dotyczące 

uchwały Rady Miejskiej w Kożuchowie nr LII/280/13. /Pismo w załączeniu./ 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, zwrócił 

się do Komendanta SM o wyjaśnienie sprawy dotyczącej dewastacji wiaty przystanku 

autobusowego w miejscowości Stypułów. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że prowadzone są działania w tej 

sprawie, ale, mimo to, że mieszkańcy wiedzą kto to zrobił, nie chcą tego zgłosić. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zaproponowała budowę wiat przystankowych z kamienia polnego lub cegły klinkierowej.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

przychylił się do wypowiedzi radnej J. Wiśniewskiej. Poinformował, że uczestniczył  
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w szkoleniu organizowanym przez RIO w Zielonej Górze. Z informacji uzyskanych na 

szkoleniu wynika, że w Gminie Kożuchów nieprawidłowo wygląda proces legislacji  

w zakresie przygotowywania przez radnego projektu uchwały. Radny ma prawo wystąpić 

z inicjatywą natomiast techniczne wykonanie projektu, szczególnie w zakresie podstawy 

prawnej, leży po stronie organu wykonawczego. Poinformował, że procedura, która 

obowiązuje w Gminie Kożuchów nie obowiązuje w żadnej z gmin których 

przedstawiciele uczestniczyli w szkoleniu. Powtórzył, że radny nie ma prawa wykonać 

projektu uchwały. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, nie zgodził się z radnym  

J. Niezgodzkim. Powiedział, że radny może, ale nie musi takiego projektu przygotować.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, poprosił 

Przewodniczącego o zwrócenie się o wyjaśnienie tej kwestii przez RIO w Zielonej 

Górze. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapewnił, że ma jasność sytuacji, 

dlatego nie będzie występował do RIO. Dodał, że nawet, jeżeli popełniony został błąd, to 

można go naprawić. 

Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny UM, zapewniła, że każdorazowo, kiedy 

otrzymywała projekt uchwały przygotowywany przez radnego sprawdzała  

i aktualizowała podstawę prawną. Projekty opiniowane były w taki sam sposób w jaki 

opiniuje pozostałe projekty. 

Jelinek Marcin – radny, potwierdził wypowiedź Radcy Prawnego. Zapewnił, iż 

każdorazowo otrzymywał opinię prawną na pocztę e-mail z ewentualnymi poprawkami, 

które miał nanieść. Nie kwestionuje współpracy z Radcą. Przyznał rację radnemu  

J. Niezgodzkiemu w zakresie zgłoszenia przez radnego inicjatywy. Zapewnił, że  

w większości urzędów jest tak, że to biuro organizacyjne danego urzędu zapewnia treść 

uchwały. Radny ma prawo do samodzielnego przygotowania projektu. Zaproponował, 

aby w przyszłości radny zgłaszał wyłącznie inicjatywę, natomiast techniczne wykonanie 

projektu zapewni Urząd Miejski. Stwierdził, iż należy doprecyzować formę zgłaszania 

treści projektu uchwały. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poinformował, 

iż otrzymał odpowiedź na swój wniosek ze Starostwa Powiatowego w Nowej Soli,  

w której Skarbnik Powiatu informuje o tym, że w ramach bieżącego remontu 
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zniwelowane zostaną nierówności oraz wykonane zostaną naprawy ubytków na ul. 

Dworcowej.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przypomniał, 

że kończy się termin na który została zawarta umowa na przygotowywanie posiłków dla 

uczniów. Poprosił o ustalenie takich warunków przetargu, zgodnie z obowiązującymi 

przepisami, aby Spółdzielnia Socjalna miała szansę wygrać przetarg.  

Perdian Halina – radna, zapytała, czy prawdą jest, że Burmistrz podpisał dokumenty 

mówiące o tym, że od miesiąca lutego 2014 roku w Kożuchowie nie będzie Komisariatu 

Policji. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że będzie ostatnią osobą, która 

podpisze jakiekolwiek dokumenty w tej sprawie. Nie ma jego zgody na likwidowanie 

Komisariatu w Kożuchowie. 

Perdian Halina – radna, stwierdziła, że należy rozpocząć działania zmierzające do 

powiększenia terenu cmentarza w kierunku Ciepielowa. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że ogrodzenie cmentarza 

postawione jest w połowie działki będącej własnością Gminy. Poszerzenie cmentarza jest 

możliwe w kierunku Nowej Soli. Gmina wystąpiła do właściciela działki znajdującej się 

przed cmentarzem z propozycją zamiany na inną nieruchomość w celu wykonania 

parkingu. Właściciel nie wyraził zgody na taką zamianę.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie czy podpisywał jakiekolwiek pismo  

w sprawie przeniesienia, likwidacji, itp. Komisariatu Policji w Kożuchowie.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapewnił, że nie podpisywał takiego 

pisma. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy prawdą jest, że Urząd Pocztowy w Kożuchowie 

również ma zostać zlikwidowany. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że nie ma wiedzy na temat 

likwidacji Urzędu Pocztowego w Kożuchowie. 

Jelinek Marcin – radny, zaprosił na koncert charytatywny w zamku. Koncert odbędzie 

się 30.12 br.  

Zakrzewski Bronisław – radny, zapytał, czy działania zmierzające do wydzielenia 

MOSiR oraz powołania muzeum będą w dalszym ciągu prowadzone. 
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że działania dotyczące muzeum 

prowadzone będą w dalszym ciągu. Po utworzeniu muzeum, jako instytucji kultury 

zostanie zaproponowane włączenie go w struktury KOKiS. Działanie takie ma szanse 

zaistnienia w roku 2014. Po połączeniu instytucji Ośrodek Sportu i Rekreacji ma szanse 

budżetowo zaistnieć z dniem 1 stycznia 2015 roku. Ośrodek Sportu i Rekreacji miałby za 

zadanie nadzorowanie realizacji wszystkich zadań sportowych w zakresie utrzymania 

obiektów sportowych, rekreacyjnych /place zabaw/ w mieście i na terenach wiejskich. 

Zadaniem ośrodka byłaby również pozalekcyjna działalność sportowa.  

Zakrzewski Bronisław – radny, stwierdził, iż dziwi się ze stwierdzenia, że to za 

kadencji Burmistrza przestały istnieć „IRMA” Studzieniec i „ZAWISZA” Radwanów. 

Brał udział w pracach Komisji, która LZS przyznała największe pieniądze  

a teraz słyszy że Klub przestał istnieć z powodów finansowych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że uzyskał informację, iż 

Klub nie przyjął drugiej transzy dotacji. 

Jelinek Marcin – radny, wyjaśnił, iż „IRMA” Studzieniec nie miała środków 

finansowych na opłacenie sędziów oraz na dojazdy na mecze. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, stwierdził, że jedno 

dofinansowanie niczego nie zmieni. „ZAWISZA” Radwanów przez 5 lat otrzymywała 

dotację w kwocie 5 – 6 tysięcy. Nie było tylu kompletów strojów, aby wystarczyło dla 

wszystkich zawodników. Drużyna nie miała szatni, otrzymywała licencje warunkowe, 

itd. Takie sprawy bardzo zniechęcają młodzież. W chwili obecnej brak jest zawodników, 

ponieważ cześć z nich wyjechała za granicę. „IRMA” Studzieniec zawiesiła działalność 

ponieważ nie mieli środków na wyjazdy, natomiast zawodnicy „ZAWISZY” Radwanów 

przez długi okres jeździli za własne środki. Przypomniał, że na przyłącze energetyczne 

do budynku szatni Klub czeka w dalszym ciągu. Na ten cel przeznaczono środki  

funduszu sołeckiego z dwóch lat. W funduszu na rok 2014 zaplanowano środki w kwocie 

11 000 zł. na wykonanie instalacji elektrycznej. Zapewnił, że treningi odbywają się  

w dalszym ciągu. Podziękował Tadeuszowi Trabaj i Łukaszowi Trabaj za zaangażowanie 

na rzecz drużyny.  

Zakrzewski Bronisław – radny, stwierdził, iż nie usłyszał żadnych argumentów. Klub 

nie istnieje a nikt się nie poczuwa do winy. 

Malczyk Piotr – radny, stwierdził, że problem jest zawsze bardziej złożony. 
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Tarbaj Tadeusz – Sołtys Sołectwa Książ Śląski, stwierdził, że z rozmów z młodzieżą 

gimnazjalną wynika, iż większość nie chodzi na zajęcia w-f. Młodzież twierdzi, że gra  

w piłkę nożną nie jest modna. Gra w piłkę nożną jest grą zespołową, jeżeli nie będzie 

jedenastu zawodników nie będzie gry. Do istnienia Klub niezbędnych jest 20 członków. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że w roku bieżącym nie ma sportu na terenach wiejskich. Nadmienił, że nie 

istnienie Klubu a nie uczestniczenie w rozgrywkach ligowych, to dwie różne rzeczy. 

Zapewnił, że „ZAWISZA” Radwanów w dalszym ciągu trenuje. Zauważył, że kluby 

grające w tej samej klasie powinny mieć dotacje na zbliżonym poziomie a bywało tak, że 

dysproporcja była trzykrotna. Zapewnił, że nigdy nie chciał, aby „IRMIE” Studzieniec 

zmniejszyć dotację, chciał aby „ZAWISZA” Radwanów otrzymywała dotację na 

podobnym poziomie. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, zwrócił 

uwagę, że był problem z rozliczeniem, przez niektórych prezesów Klubów, dotacji 

otrzymanej z budżetu Gminy. stwierdził, iż nie można mieć pretensji do Burmistrza 

Kożuchowa.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zwrócił uwagę, że Orlik na ulicy 22 Lipca 

jest bardzo oblegany przez młodzież. Podsumował, że aby młodzież chciała uprawiać 

sport powinna mieć zapewnione w miarę godziwe warunki oraz opiekuna, który wspiera  

i zachęca, który swoją wiedzę o różnych dyscyplinach potrafi przekazać innym. 

Zakrzewski Bronisław – radny, stwierdził, iż należy pochylić się nad programem 

zaproponowanym przez byłą Minister Sportu Panią Joannę Muchę, bez względu na to 

czy uzyskamy dofinansowanie. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, zwrócił 

uwagę na zły stan techniczny drogi do Kierzkowic. Zapytał, czy jest możliwość naprawy 

tej drogi w ramach gwarancji. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że merytoryczny pracownik 

Urzędu umówiony jest z wykonawcą na przegląd tej drogi. Dodał, że jest już propozycja 

zamiany gruntów z Lasami Państwowymi. Nie jest wykluczone, że część tej drogi 

zostanie przejęta przez Lasy Państwowe z gwarancją jej remontu i utrzymania. 
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Pikulski Adrian – Sołtys Sołectwa Mirocin Średni, poprosił Zastępcę Burmistrza 

Kożuchowa o przypilnowanie sprawy dotyczącej drogi do osiedla mieszkaniowego  

w Mirocinie Średnim. 
 

Do pkt.8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16.30 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                            Jan Medyński 

 


